
Referat af bestyrelsesmøde i EnøLejrens Venneforening mandag 02.01.23:

Til stede: Claus Ditlev Larsen, Marianne Andersen, Henning Pedersen, Solvejg Mathiassen, Tove 
Alstrup, Kim Christoffersen, Volle Østergaard, Lars Leth Buhl.

1: Valg af ordstyrer / referent: 

Marianne valgt som ordstyrer – Lars som referent.

2: Godkendelse af dagsorden:

Dagsorden godkendt.

3: Godkendelse af referat fra sidst:

Referat godkendt (efter præcisering af diverse datoer).

4: Nyt fra formanden:

Brænde indkøbt, leveret og stablet. Tilføjelse til Årshjul: Claus har foreslået Fishing Zealand at 
hornfiskedagen afholdes lørdag 13.05.23, men har endnu ikke fået svar. Forårsfesten fastsættes til 
søndag 21.05.23, og sommerfesten til søndag 20.08.23. Claus har desuden talt med Jette Leth Buhl 
om pleje af de frivillige, og den foreløbige besked var, at vi ”gør det godt”.

5: Status økonomi:

Kr. 492,93 på drift – samt et tilgodehavende fra Næstved Kommune (NK) for indkøb af 
brandmateriel.  Desuden diverse bundne beløb fra diverse fonde (kr. 17.200 til skærm, kr. 25.000 
til shelter, kr. 7.894,85 til historieformidling, kr. 4.249,30  fra NK. Samt til gode: kr. 33.700 fra 
Friluftsrådet).



6: Budget:

Claus taler med udvalgsformand Rune Kristensen eller med administrationen. Budget sættes på 
som nyt punkt. Kim udfærdiger nyt udkast.

7: Samarbejdsaftalen:

Claus og Marianne retter til og sender ind.

8: Vinterfrokost for de frivillige:

Sendt invitationer ud. Hvis alle kommer, bliver vi 29. Ændringer fra sidste referat med hensyn til 
hvem der sørger for hvad: Lars sørger for sild OG æg. Tove køber brød på Åderupvej. 
”Frostnisserne” (Kim og Henning) tænker over en Plan B i tilfælde af længerevarende frostvejr.

9: Generalforsamling:

Lokalet er bestilt. Volle, Tove, Marianne og Henning er på valg – og alle tager imod genvalg. Claus 
udfærdiger udkast til beretning.

10: Konkretisering af  Visioner 2 – visioner indendørs:

Kim og Tove er tovholdere, og arbejder videre med punktet.

11: Evt:

Kim har kontaktet (Inge Torving (se referat fra best.møde 05.12.22) og meddelt at det er i orden 
med deres arrangement.


